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Politiek debat in Aarschot werd 
uiteindelijk toch een debacle

reproduceren zonder schriftelijke toelating van de uitgever is verboden www.presscopyrights.be 

De onderwerpen.

Voor het debat dat ruim twee 
uur duurde, werden volgende 
onderwerpen behandeld :

   ° Mobiliteit.
   ° Leegstand.
   ° Veiligheid.
   ° Sport.
   ° Burgerparticipatie.
   ° Transparantie, integriteit,  
      rechtschapenheid.

Om tussen zeven debaters 
binnen een tijdspanne van 
drie uur, zes onderwerpen 
eerlijk te verdelen, komt neer 
op zo’n vijf minuten spreektijd 
per debater en dat is wel erg 
krap

Mobiliteit.

Er is heel wat gepalaverd 
over het grondig wijzigen 
van de verkeersituatie over 
en rond de grote Markt. Bet-
ty Kiesekoms -Groen- wil lie-
ver een autovrije stad. N-VA 
-Geyskens- wil het centrum 
ook autovrij, pleit in hun 21 
puntenplan voor een fi ets-
straat. Burgemeester André

Peeters en de CD&V willen het 

laten zoals het nu is, autoluw.  

De inrichting van de Markt is 

vanuit de autoluwheid gerea-

liseerd door -de onlangs ge-

vallen, red- Christel Verlinden 

-Open Vld-. De partij samen  

met Kevin Garcia -eerder uit 

de N-VA gestapt, red- laat 

die beslissing liever over aan 

de burger, maar wil de Gro-

te Markt autovrij, Garcia ziet 

eerder heil in een referendum 

en dit onderwerp is geen al-

leenstaand geval.

op gevaarlijke  window shop-
ping, red-. Voor Groen -Kie-
sekoms- lijkt een fi etser daar 
dan meer op een balletje in 
een fl ipperkast -applaus pu-

bliek-. Volgens André 
Peeters zeggen alle 
experts in mobiliteit 
dat het plan zoals de 
Open Vld het ziet, 
grote problemen gaat 
geven. We hebben al 
30 km in de stad. De 
N-VA heeft volgens 
Geyskens het realise-
ren van fi etsstraten al 
in het 21 puntenplan 
opgenomen, de fi et-
ser moet in de binnen-
stad voorrang krijgen. 
Voor Vlaams belang 
-Nico Creces-  heeft in 
de stad iedereen zijn 
plaats, voetgangers, 
fi etsers én auto’s, het 

Vlaams Belang kiest 
niet voor fi etsstraten. Peeters 
vindt het onvoorstelbaar dat 
men hier -doelend op Open 
Vld- terug voorstelt om over 
de Grote Markt te rijden -ap-
plaus en geroezemoes bij het 
publiek
 

Parking 
Bonenwijk.

In het mobiliteitsplan en de 
bouw van een grote hoeveel-
heid appartementen aan De 
Torens waar de projectontwik-

A A R S C H O T

Het CC Het Gasthuis liep donderdag quasi helemaal vol 
voor een debat met de partijkopstukken uit Aarschot. 
Wie de meeste aanhangers kon optrommelen was  aan de  
vaak ongepaste reacties van het publiek te horen, Gwen-
dolyn Rutten had tussen het publiek duidelijk de meer-
derheid. Over de inhoud van het debat en de sereniteit 
scoorde Rutten -die het meeste aan het woord mocht-, 
dan weer minder. De moderator vreesde bij aanvang voor 
een debacle en dat werd het. Insiders in het CBS zijn de 
strijd tussen Rutten en Peeters al lang gewend!    
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Gevaarlijke 
window shopping.

Rutten wil behouden wat goed 
is, maar wil terug auto’s door 
de Martelarenstraat over de 
Grote Markt zien rijden. Daar-
bij voorrang aan de fi etsers, 
auto’s blijven achter de fi et-
sers, Open Vld wil een fi ets-
zone in het handelscentrum 
invoeren. Men kan door de 
stad rijden en naar de winkels 
kijken! -een bestuurder moet 
naar het verkeer kijken en 
niet naar de winkels, dit lijkt 

Het debat van 4 oktober 18 om 20u in CCHet Gasthuis te Aaarschot 



kelaar honderd parkings aan 
de stad ter beschikking wil 
stellen, verwijst André Peeters 
-onder andere- naar Mechelen 
waar veel ondergronds gaat. 
Waarom geen studiebureau 

a a n s t e l l e n 
om een parking onder de bo-
nenwijk te maken? Gwendolyn 
Rutten pakt uit met cijfers en 
verwijst naar de luchtkwaliteit 
aan de Elisabethlaan, dat zijn 
de plaatsen waar onze scholen 
zijn, schreeuwt Rutten uit. De 
moderator Bart Schols had het 
over de staat van de Betekom-
sesteenweg, hier blijkt dat de 
moderator niet geïnformeerd 
is, het dossier niet kent.

Tien miljoen euro.

Geert Schellens onthulde tij-
dens het debat dat er in de 
stadskas nog tien miljoen 
euro veil zou zijn. Is er met 
dat geld niets gedaan? Daarop 
vroeg de moderator aan Rut-
ten waarom zij in de zes jaar 
legislatuur als Schepen van 
mobiliteit niets heeft onderno-
men. Rutten is handig genoeg 
om, als ze het woord heeft, 
het gesprek naar haar hand te 
zetten en o.a. naar Leuven te 
verwijzen en andere uitspra-
ken te doen zonder concreet 
te antwoorden. 

NVDR.
Het debat rond de mobiliteit 
duurde een uur, de debaters 
hebben hun partijtje welles/
nietes mogen spelen. Behalve 
de onthulling over de 10 mil-
joen heeft niemand echt ge-
scoord.

Leegstand.

Voor het tweede onderwerp 
over de leegstand kreeg André 
Peeters als eerste het woord 
en vertelde dat het met de 
leegstand en de lokale econo-
mie in Aarschot zeer goed zit, 
waarop het publiek Peeters 
uitlachte. Peeters beweert dat 
Aarschot volgens een studie 
van het Vlaams  Agentschap 
Ondernemen, in vergelijking 
met Tienen, Diest, Lier en 
Herenthals qua leegstand be-

ter scoort, maar dat betekent 
niet dat er geen probleem is 
en verwijst naar Schepen Pag-
lialunga die schitterend werk 
heeft geleverd.  

NVDR.
Deze redactie heeft enkele 
dagen geleden via de se-
cretaris te Aarchot de leeg-
stand van de bedrijfsgebou-
wen opgevraagd. Op de lijst 
die gemeenten, mede het 
decreet van 19 april 1995 
verplicht moeten opstellen, 
komen er op de lijst van 
Aarschot welgeteld 6 be-
drijven voor die leegstaan, 
waarvan vier op de Nieuw-
landlaan. Dat Aarschot 
volgens de burgemeester  
goed zou scoren is toch wel 

ongeloofwaardig.

Uit eerdere bevragingen of 
men grote winkels buiten  het 
centrum moeten tegen gaan, 
antwoord u “Ja”  maar ik zie 
op de Herseltsesteenweg gro-
te winkels verschijnen en dat 
is buiten het centrum, stelt 
Crols. Peeters zegt “dat klopt 
niet” en weer klinkt er gelach 
uit het publiek. Daarover ver-
wijst Peeters naar een eerder 
ontworpen structuurplan. Uit-
eindelijk geeft de burgemees-
ter toe dat het daar wel mag 
dus hier gaat de burgemees-
ter over de leegstand binnen 
de vijf eerste minuten al af als 
een gieter. 

E-Commerce.

Peeters verwijst voor de ma-
laise met de leegstand in de 
winkels, naar de e- commerce. 
Geyskens wil dat er winkels 
komen die producten aanbie-

den die niet op het internet 
te koop zijn, zoals vroeger 
een viswinkel -krijgt applaus 
van publiek-, Geyskens ver-
wijst naar de wil van Peeters 
om een H&M in het project 
De Torens te vestigen. Geert 
Schellens is wel voorstander 
van grote winkelpanden in het 
centrum, waarop Bart Crols 
een Mc-Donalds suggereert, 
mensen willen een Mac Do-
nalds herhaalt de moderator. 

Schellens zegt dat het met de 
winkels in de centrum beter 
kan en dat er nogal wat speci-

aalzaken zijn verdwenen. Mis-
schien moeten we de mensen 
daar laten wonen  redeneert 
Schellens. Een vergelijking 
wordt ook gemaakt met de 
Bondgenotenlaan in Leuven 
waar ook veel specifi eke win-
kels gesloten zijn. Een ander 

voorstel van 
Kiesekoms wil een Schepen 
van ICT die toont wat de win-
kels verkopen. Samen -Kevin 
Garcia- spreekt zich eveneens 
uit voor een e- platform om er 
voor te zorgen dat hun goe-
deren op het internet worden 
aangeboden. Als winkeliers 
in de Martelarenstraat het 
moeten doen met de mensen 
die er nog langs komen, zijn 
ze failliet, dixit Kevin Garcia. 
Rutten weet dat er twee bak-
kers, een viswinkel en andere 
kwaliteitswinkels waren en het 
heeft ook niets vandoen met 
e- commerce, Rutten trekt 
een parallel met andere win-
kelstraten waar het veel beter 
gaat. Volgens Peeters zouden 
winkels complementair moe-
ten zijn en niet in concurrentie 
gaan met mekaar1, we zien 
daar op toe, zegt Peeters, die 
overtuigd is dat e-commerce 
een rol speelt in de slabak-
kende handel in Aarschot, 
mensen moeten meer naar de 
binnenstad komen in plaats 
van achter de computer te zit-
ten, de reactie van Bart Schols 
“burgemeester nu bent u aan 
het dromen“. Peeters bijt van 
zich af en verwijst ernaar dat 
de e- commerce een interna-
tionale ontwikkeling is en dus 
zich ook in Aarschot manifes-
teert.

De leegstandheffi  ng.

Geert Schellens -sp.a- sug-
gereert dat de leegstaande 
winkels behoren tot patrimo-
niumvennootschappen die in 
feite niet wakker liggen van 
het feit dat de winkel al dan 
niet leeg staat. Burgemeester 
Peeters lijkt niet erg geneigd 
om mee te gaan met het idee 
van de sp.a en de suggestie 
van de moderator om de leeg-
standsheffi  ng te verdubbelen, 
verdubbelen niet, maar toch 
verhogen, weet Schellens. 
Peeters vindt dat verdubbe-
len van de leegstandheffi  ng 
één zaak is, maar verwijst 
weer naar de positieve initia-
tieven die naar voren komen 
zoals deze van Schepen Pag-
lialunga, Schols onderbreekt 
Peeters. Rutten pakt opnieuw 
uit met cijfers en stelt dat 
de leegstand heel geconcen-
treerd is en in de Martela-
renstraat het heel moeilijk is 
om een leefbare handelszaak 
aan te vatten.    
De moderator wil maar ge-
zegd hebben dat de e- com-
merce wel een rol zou kunnen 
spelen, maar Rutten speelt 
de bal terug en zegt dat een 
viswinkel en een kaaswinkel 
niets met e- commerce van 
doen heeft, andere plaatsen 
zoals het Schaluin en de Theo 
Debeckerstraat doen het, in 
tegenstelling tot de Martela-
renstraat, een pak beter, stelt 
Rutten. 

Huurprijs te hoog.

Schellens trekt dan weer een 
parallel met de Bondgenoten-
laan in Leuven waar alle tof-
fe winkeltjes van vroeger ook 
dicht zijn. Schellens beweert 
dat de te hoge handelshuren 

de reden 
zijn dat winkels leeg staan, 
waarop applaus van het pu-
bliek volgt. Rutten geeft ter-
loops het voorbeeld van de 
zaak van haar echtgenoot in 
de Diestsestraat. Betty Kie-
sekoms ziet in al het verkeer 
in de Martelarenstraat een 
gevaar voor de fi etsers, Kie-
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Andre Peeters 

Geert Schellens 

de reactie van 
Bart Schols:

“ burgemeester 
nu bent u aan 
het dromen 

Winekeliers in de 
Martelarenstraat 
die het moeten 

doen met de men-
sen die er nog 

langskomen, gaan 
failliet dixit Kevin 

Garcia 

Annick Geyskens 



sekoms denkt, zoals er in 
Vlaanderen al steden zijn die  
progressieve belasting toe-
passen. Als je prijs te hoog is 
en de winkel kan aan dat 

bedrag in en-
kele maanden niet verhuurd 
worden, vraag dan meer hef-
fi ng -leegstand-. 

Een Schepen van ICT?

Aarschot moet met de digitale 
e- commerce meedoen stelt 
Kiesekoms en moet een posi-
tief beeld naar buiten brengen 
ook met de e- commerce. Kie-
sekoms vindt dat op de web-
site van de stad, per straat zou 
moeten weergegeven worden 
welke winkels er zijn en wat 
men in die winkels kan kopen. 
Aarschot moet over een ICT’er 
beschikken, maar de Schepen 
van digitalisering zou daar in 
de voorbije zes jaar niet aan 
gedacht hebben, de winkels 
moeten ondersteund worden 
met wat ze verkopen. Kie-
sekoms wil in Aarschot een 
schone website per straat van 
wat daar te koop en te vinden 
is. Eerst door de straat rijden 
om aan de Demer te gaan par-
keren en dan terug te komen 
vindt Betty Kiesekoms maar 
onzin, maar de moderator liet 
de andere ideeën van Kiese-
koms niet naar voor brengen.

Plannen maken, 
maar niet uitvoeren.

Kevin Garcia begrijpt nu hoe 
lang de coalitie en zelfs Groen, 
in Aarschot nodig heeft om 
ideeën uit te leggen, trekt 
dan meteen de conclusie dat 
Aarschot kampioen is in het 
maken van plannen, maar 
niets uitvoert, die uitspraak 
was blijkbaar een applaus van 
het publiek waard. Anderzijds 
klopt het dat sinds de ver-
keerssituatie is omgedraaid 
handel is teruggelopen en nee 
dat is niet de énige reden zegt 
Kevin Garcia, ook hij verwijst 
naar het feit, dat iedereen 
shopt via het internet en dus 
moet de stad misschien toch 
ook een e- platform realise-
ren. 

Subsidies.

Annick Geykens stelt voor om 
met de handelaars te praten 
en subsidie toe te kennen. 
De hoofdzaak moet worden 
gelegd bij de permanente 
handelaars. De nieuwe die 
zich willen ko-
men vestigen, 
moeten onder-
steund worden 
en zij die er al 
zijn begeleiden. 
“Hoe gaat u dat 
doen?” vraagt 
de moderator.
Waarop
Geyskens voor-
stelt om ze te 
s u b s i d i ë r e n , 
geen handelaar-
taks van drie-
honderd euro zoals destijds, 
maar met de handelaars pra-
ten en kijken wat hun noden 
zijn zegt Geyskens. Burge-
meester Peeters noemt met 
enkele bedragen hoeveel 
de stad aan de handelaars 
fi nancieel heeft bijgespron-
gen, het gaat over 40.000 
hier, 25.000 daar, 5.000 
naar VOKA en nog eens 
2.500 euro naar de midden-
stand Unizo. 

De Torens.

Peeters ziet in het project 
De Torens waar 260 woon-
gelegenheden worden opge-
trokken,  een fundamentele 
oplossing voor het probleem 
van de Martelarenstraat. Pee-
ters rekent 
door dat  pro-
ject op een 
bewoning van 
600 à 700 
mensen en 
100 parkeer-
plaatsen voor 
de stad, die 
mensen zul-
len in de stad 
aanwezig zijn 
aldus 
Peeters. Rut-
ten gelooft 
niet dat door 
het bijbouwen 
van appartementen defacto 
het handelsleven in de stad 
zal aantrekken, mocht dat 
waar zijn, dan zou het verhaal 
van het Kapitein Gilsonplein 
een enorm succes zijn ge-
weest, maar er is daar nog al-
tijd leegstand -winkels,nvdr-. 
Rutten : Een stad moet de 
handelaars niet plat belasten 
maar subsidiëren en boven de 
winkels laten wonen. 

NVDR.
Volgens betrouwbare informa-
tie aan deze redactie, zou Au-
dit Vlaanderen óók daar een 

Audit uitvoeren. Anderzijds is 
de kostprijs van de handel-
spanden daar onbetaalbaar.

Belevenis creëren 
door “Duaal leren”

Het Vlaams Be-
lang -Nico Cre-
ces- vindt dat 
men in de eer-
ste plaats moet 
zorgen voor een 
goede bereik-
baarheid. Er zou 
een plafond op 
de fi nanciële 
taksen moeten 
worden inge-
steld, in feite de 
belastingen ver-
minderen. Eén 
van de vier on-

dernemers zou volgens Nico 
Creces zou een kwart van 

zijn tijd spenderen aan aller-
lei paperassenwerk. De stad 
zou zelf panden kunnen hu-
ren en ter beschikking stellen 
aan startende ondernemers. 
Creces wordt onderbroken 
door Kiesekoms die vindt dat 
de stad belevenis moet creë-
ren. Kiesekoms wil voor jonge 
mensen voor die lege panden 
“Duaal leren” invoeren zoals 
banketbakkers, haarkappers, 
schoonheidsspecialisten, mo-
gelijk ook ouderen die de be-
roepen niet meer uitoefenen 
en misschien animo hebben 
om de jongeren te coachen.

NVDR.
Uit dit debat zal iemand die 
zich niet door het gekakel 
heeft laten beïnvloeden en 
met  twee voeten op de grond 
blijft staat, hebben vastge-
steld, dat de debaters verblind 
door de kiesstrijd onrealisti-
sche praat verkopen. Een van 
hen die van oordeel is, dat de 
bereikbaarheid een item is, 
heeft wel gelijk. Niet alleen 
moderator Bart Schols heeft 
ervaring met Aarschot, dat is 
ook het geval met deze re-
dactie die bijvoorbeeld  in de 
Martelarenstraat bij een optie-
ker al twintig jaar klant is en 
ervaart dat de verkeerssitua-
tie in Aarschot zoals de Open 
Vld ze heeft bewerkt, op niets 
trekt. Vooral de situatie vlak 
vóór de markt aan de Theo 
Debeckerstraat waar bij de 
wekelijkse markt geen door-
gang mogelijk is. 

Veiligheid.

De vorige twee onderwerpen 
hebben anderhalf uur - van 
de drie- in beslag genomen, 
leegstand kreeg iets minder 
aandacht dan mobiliteit.
Over veiligheid aan het stati-
on en de stadsfeestzaal valt 
er in Aarschot één en an-
der te vertellen, dat en het 
drugsgebruik komt in het 
debat over veiligheid aan 
bod. 
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Kevin Garcia

Rutten : 
Een stad moet 
de handelaars 

niet plat belasten 
maar subsidiëren 

en boven de 
winkels laten 

wonen.

Gwendolyn Rutten 

Foto. :

Gwendolyn Rutten op 4 ok-
tober 2018 na de markt in 
een geanimeerd gesprek met 
een politieagent. We heb-
ben er meer dan tien minu-
ten stil gestaan omdat een 
vrachtwagen zo nodig moest 
doorgelaten. De vrachtwagen 
stond even later op de par-
king aan de Demer, m.a.w. 
het verkeer had daar niet 
opgehouden moeten worden. 
De situatie daar in de Theo 
Debeckerstraat is al te gek en 
nergens gelijkaardig.  



Tachtig procent van de inwo-
ners van Aarschot voelt zich-
zelf niet onveilig in Aarschot, 
maar dertien procent vermijd 
bepaalde plaatsen. 

Aarschot met de 
“Osschotse 
Street Boys” -OSB-,
het Palermo aan 
de Demer?

André Peeters krijgt als burge-
meester en verantwoordelijke    
voor de politie als eerste de 
vraag over de activiteiten van 
de “Osschotse Street Boys”, 
waarvan de burgemeester er 
enkele persoonlijk zou ken-
nen, zelfs bij hem heeft ge-
roepen. 
De moderator heeft informatie 
vanuit de jeugdverenigingen 
en uit de enquête “Aarschot 
kindvriendelijke stad”  dat 
het over drugs gaat en het 
zeer bewust naar de stads-
feestzaal trekken om er we-
kelijks amok te maken. Er 
daar vechtpartijen ontstaan 
met gebruik van een mes. De 
moderator deelt de grote be-
zorgdheid van de jeugd en 
stelt de burgemeester de 
vraag hoe is het zo ver kun-
nen komen? André Peeters 
stelt dat “onze” politie zeer 
goed werk levert, we krijgen 
goede punten van de pro-
cureur en andere mensen 
bij de veiligheid, de mensen 
weten misschien niet wat 
de politie doet.  Moderator :
 “de jeugd durft bijna 
geen fuiven te organise-
ren omdat ze weten dat 
er hommeles gaat zijn ”, 
waarop Peeters reageert :
 “ ik weet niet of het zó 
erg is, iedereen weet dat 
die street boys samen-
heulen aan het station en 
ben daar niet altijd geluk-
kig mee  “, het publiek in 
de zaal protesteert en de 
moderator wil het hier niet 
over het station maar over 
de stadsfeestzaal hebben. 

Politie.

Wat de vaststellingen rond 
drugs betreft heeft onze poli-
tie 150 in 2016 en in 2017 250 
feiten vastgesteld.  Hoe meer 
controles er zijn,  hoe meer 
er wordt vastgesteld. Onze  
korpschef die twee jaar ge-
leden is aangesteld, heeft er 
een van zijn stokpaardjes van 
gemaakt. Het is een moeilijk 
probleem omdat het in het al-
gemeen toeneemt, de mensen 
en leraren die in de scholen 
werken weten dat het drugs-
gebruik is toegenomen. 
Annick Geykens zegt de 
wenkbrauwen opgetrokken 

te hebben - zij kent blijkbaar 
de uitdrukking wenkbrau-
wen fronsen niet, red-.  Dat 
het rond die OSB zo erg is 
dat de mensen hun kinderen 
niet meer naar de fuiven dur-
ven sturen en jongeren het 
zelf niet meer durven, had 
Geyskens niet door.
De N-VA wil een lik op stuk 
beleid, als er iemand wordt 
betrapt er meteen ook iets 
aan doen. Op de vraag van 
de moderator wat Geyskens 
daarmee precies bedoelt, kan 
Annick niet antwoorden, er-

ger, ze speelt de bal door naar 
André Peeters door te vragen 
welke indruk dat gesprek met 
de OSB op hem heeft ge-
maakt. André Peeters reageert 
dat er in juli en augustus, dus 
op twee maanden tijd aan het 
station 46 identiteitscontroles 
werden uitgevoerd, moderator 
Schols maakt nog eens de op-
merking dat het hier niet over 
het station gaat, André Pee-
ters lijkt de discussie over de 
problemen met de jongeren in 
en rond de stadsfeestzaal lie-
ver te willen vermijden.  

Procureur.

Volgens André Peeters heeft 
de politie van de Procureur 
al de toelating gekregen om 
een lik op stuk beleid te vol-
gen. Wie betrapt wordt, moet 
onmiddellijk een boete beta-
len, ofwel binnen de maand 
overschrijven, Aarschot heeft 
dat systeem al, onze mensen 
doen daar enorm goed werk 
en André Peeters is fi er op het 
korps omdat ze keihard zou-

den werken, drugs en alcohol, 
worden zeer streng gevolgd.
Geyskens vindt dat Aarschot 
nog meer moet investeren, de 

N-VA wil dat blauw daar zicht-
baar is. Gwendolyn Rutten 
vindt dat een lik op stuk beleid 
onvoldoende is en een veel 
krachtiger signaal moeten ge-
ven door een veiligheidsketen 
rondom elk van die jongeren 
te leggen, de ouders, de po-
litie, de leerkrachten moeten 
er bij betrokken worden, zo-
danig dat die jongeren terug 
aan boord worden gehaald. 
De moderator vraagt zich af 
waarom daar niet eerder werk 
is van gemaakt. Rutten be-
weert dat zij, de Open Vld dat 
gedaan hebben, maar de poli-
tie uitsluitend de bevoegdheid 

is van de burgemeester, het is 
in het schepencollege meer-
maals besproken - applaus 
van het publiek-. 

Andere politiezones.

Volgens Geert Schellens ken-
nen die gasten in Aarschot alle 
politieagenten en moet de po-
litie samenwerken met ande-
re zones. Het Vlaams Belang 
pleit voor een nul tolerantie 
en bestuurlijke aanhoudingen. 
-Nico Creces was vroeger bij 
de spoorwegpolitie,red-, 24 of 
18 uur in het cachot steken, 
vervolgens doorgeven aan het 
Parket, vechten, slagen en 
verwondingen en rondlopen 
met een mes zijn strafrechte-
lijke feiten en dienen vervolgd 
te worden. Bart Schols maakt 
de opmerking dat er gewoon-
lijk niets van komt waarop 
Creces reageert dat het in dit 
land zeer spijtig is dat de ma-
gistratuur dikwijls niet volgt. 
Creces vindt dat politie in 
burger rond de stadsfeestzaal 
moet patrouilleren en als er 
zich iets voordoet, oppakken, 
de slachtoff ers dienen klacht 
neer te leggen met burgerlijke 
partijstelling -BP-

NVDR.
Nico Creces beseft wellicht 
niet -of wil het misschien niet 
toelichten-, dat een klacht 
met BP door een advocaat 
dient te gebeuren en de on-
derzoeksrechter een provi-
sie vraagt van enkele hon-
derden euro’s. Die provisie 
wordt wanneer de indiener 
de zaak wint, terugbetaald, 
maar de advocaat moet ook 
betaald worden. Een der-
gelijke klacht met BP zal al 
vlug duizend euro kosten en 
het is maar zeer de vraag of 
slachtoff ers dat wel kunnen 
of willen betalen. 

Gwendolyn vindt dat Aar-
schot het warm water niet 
moet uitvinden en verwijst 
naar Mechelen waar de bur-
gemeester het probleem 
ernstig neemt en een beleid 

uittekent. Betty Kiesekoms 
-Groen- vindt dat het be-
stuur te weinig steun aan de 
jeugdverenigingen verleent, 
zij gaan wel degelijk bij de 
politie vragen om preventief 
of echt controle te doen, maar 
we krijgen niet echt een on-
dersteunend antwoord, klaagt 
Kiesekoms. 

NVDR.
Als de politiek de politie op 
die manier anticipatief voor de 
kar kan spannen om pro actief 
op te treden zijn we verkeerd 
bezig.  
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.... dat het over 
drugs en amok 

aan de 
stadsfeestzaal 
gaat waar er 

wekelijks 
vechtpartijen 
met gebruik 

van een mes, 
plaats vinden...

Politie aan het station te Aarschot stapt inderdaad ook hier niet uit, 
ze voeren hier een duidelijk gemoedelijk gesprek met een blondje dat 
op het terras van Panos vertoefde.

wie betrapt 
wordt, moet 

onmiddellijk een 
boete betalen, of-

wel binnen 
de maand 

overschrijven!   
   



Kiesekoms klaagt bij de mo-
derator dat ze nog niet mocht 
tussenkomen op veiligheid, 
vindt dat er van dat “oppak-
ken” niet veel in huis komt, de 
stad moet de jeugdverenigin-
gen bij de organisatie van fui-
ven ondersteunen, idem met 
de scholen, die jonge mensen 
moeten niet zelf instaan voor 
coachers en preventieve con-
trole, dat moet volgens Kie-
sekoms de stad en de politie 
ondersteunen. 

Eén politiezone.

Burgemeester Peeters noemt 
een rist maatregelen en acties 
op aan voorlichting die de stad 
in het kader van het veilig-
heidsplan heeft ondernomen, 
daarmee is het betoog van Kie-
sekoms in de kiem gesmoord. 
De moderator weet dat het 
over een 20-tal personen gaat 
en stelt aan de burgemeester 
de vraag waarom dat maar 
niet onder controle geraakt?
André Peeters weet niet of het 
probleem alleen aan de OSB 
moet toegeschreven worden, 
op zijn vraag worden die jon-
geren tijdens de vakantie drie 
keer per dag aan het station 
gecontroleerd. Het aantal PV’s 
steeg van 186 in 2016, naar 
233 in 2017 en we gaan nu 
naar meer dan 300, sneert 
Peeters. 

Brandweer 
als voorbeeld.

Kevin Garcia wil van de bur-
gemeester vernemen hoeveel 
politieagenten en inwoners 
Aarschot telt, 60 politieagen-
ten en 30.000 inwoners zegt 
Peeters. Garcia legt daar het 
probleem en we moeten kij-
ken waarom Aarschot nog 
steeds één politiezone is, ter-
wijl alle gemeenten rondom 
ons een zone hebben en met 
veel zones samenwerken, de 
vraag van Kevin Garcia is dan 
ook waarom blijft Aarschot 
één politiezone?    
André Peeters antwoord niet 
rechtstreeks op de vraag, 
maar is van mening dat je nu 
korter op de bal kan spelen 
en stelt dat Aarschot tijdens 
het weekend al samenwerkt 
met Scherpenheuvel, Begij-
nendijk en is regelmatige con-
trole. Peeters verwijst naar 
een afschrikbarend voorbeeld 
“de brandweer”. Die schaal-
vergroting is de bevolking 
naar dienstverlening en ser-
vice niet ten goede gekomen, 
het kost Aarschot als gevolg 
van de schaalverdeling pak-
ken meer geld en we krijgen 
minder dienstverlening. Nu 
brengt Gwendolyn Rutten de 
problematiek aan het station 

opnieuw ter sprake. De poli-
tie moet uit de combi komen, 
zegt ze. 

NVDR.
Inderdaad dat is wat deze re-
dactie uit betrouwbare bron 
eveneens heeft vernomen. We 
nemen zelf met de regelmaat 
van een klok in Aarschot de 
trein en hebben over een pe-
riode van vier jaar nooit één 
keer politie in het station of op 
de perrons gezien. Mogelijk 
zijn ze er wel geweest, maar 
dan niet op de vele momenten 
dat wij er waren. 

André Peeters herhaalt de 46 
identiteitscontroles die er tij-
dens de vakantieperiode wer-
den uitgevoerd en daarvoor 
moet je uit de combi komen. 

Sport, zwembad,
Laaksite

Schepen van sport Schellens 
kreeg als eerste het woord 
met de vraag wanneer voor 
de eerste keer de naam Laak-
site is gevallen. De modera-
tor diende het geheugen van 
Schellens op te frissen en 
stelt dat het zowat twintig 
jaar moet zijn, zoiets geeft 
Schellens toe. Schellens is wat 
vaag omtrent het feit dat dit 
zo lang duurde en bleef aan-
slepen, maar nu zijn de bud-
getten voorzien  en het RUP     
-Ruimtelijk Uitvoeringsplan- is 
goedgekeurd, er is nu alleen 
nog de uitvoering, de Laaksite 
zou binnen drie jaar gereali-
seerd moeten zijn.
Annick Geyskens gelooft er 
niets van. -Zij zou het mis-
schien via haar broer en za-
kenpartner bij Geyskens- 
Seyen, tevens hoofd van de 
sportdienst, Hans kunnen we-
ten red.-. Geyskens beweert 
dat er ook geen akkoord is 
met de voetbalclubs, maar 
Schellens beweert dat de vier 
clubs wel op een lijn staan. 
Als de realisatie een feit is 
zullen deze voetbalclubs zich 
inschrijven. 

Zonevreemd.

Aarschotse clubs moeten gra-
tis gebruik kunnen maken van 
de infrastructuur. Ook daar, 
net als met de vertraging van 
de Laaksite, zou de vorige 
legislatuur roet in het eten 
hebben gestrooid. Zo zou de 
basketballclub tienduizenden 
euro’s per jaar betalen en een 
voetbalclub maar één symbo-
lische euro per jaar. Schellens 
verdedigt zich meteen om te 
stellen dat dit niet zijn dossier 
is -gelach uit het publiek-. De 
vorige legislatuur was ik in de 
oppositie schreeuwt Schel-

lens,  Open vld en de CD&V 
hebben toen beslist voor één 
symbolische euro en ik heb er 
voor gezorgd dat dat nu niet 
meer kan, iedereen gelijk voor 
de wet. 
Rutten onthult waarom de 
voetbalclub SCA maar één 
symbolische euro per jaar 
moet betalen; alles ligt daar 
volledig zonevreemd, alles 
wat daar staat had daar niet 
mogen staan, als er morgen 
iets in mekaar valt, mag het 
niet meer teruggeplaatst wor-
den. De voorwaarden waren 
dat de club voor het onder-
houd en de herstellingen zou 
zorgen en daarom diende er 
maar één symbolische euro te 
worden betaald, een situatie 
die twaalf jaar heeft aange-
sleept, dus 12 euro heeft op-
gebracht. De stad heeft er nu 
voor gezorgd dat daar einde-
lijk recreatie mogelijk wordt.
De moderator wil Rutten 
steeds weer verwijzen naar 
feiten waarmee er in deze le-
gislatuur, zoals in casu, niets 
is gedaan. In feite zit ASC 
daar illegaal en kan je eigen-
lijk ook geen huur vragen, 
er moet daar eerst een RUP 
gemaakt worden en nu heb-
ben we dat voor een stukje, 
maar nog niet helemaal klaar. 
Alle sporten moeten aan bod 
kunnen komen, niet alleen 
voetbal. Het beleid -allemaal- 
hebben aan die illegale situ-
atie dus schuld geeft Rutten 
toe, een applaus van de zaal 
volgde. Volgens André Peeters 
is dat een historische situatie 
-zo eenvoudig is dat allemaal 
voor de politiek, red-.

Burgerforum en 
burgerparticipatie.

Over dit onderwerp dat is 
aangebracht door “Samen” 
stelt deze redactie dat er 
in de nieuwe gemeentewet 
reeds een artikel bestaat dat 
inspraak van de burgers in 
de gemeenteraad mogelijk 
maakt. Met artikel 205 kan, 
wanneer 10% van de bevol-
king -hier dus 3.000- er om 
vraagt, een onderwerp op de 
gemeenteraad worden ge-
bracht. Waarop wacht Kevin 
Garcia?

Integriteit, 
transparantie.

Wat transparantie betreft, be-
staat het decreet openbaar-
heid van bestuur dat door-
gaans door de besturen wordt 
gerespecteerd en waarin bij-
voorbeeld het Schepencolle-
ge niets te zeggen heeft. Dit 
onderwerp is in Aarschot door 
de schandalen rond de Audits 
en de storm in een glas wa-

ter rond Christel Verlindin wel 
een aandachtspunt. Annick 
Geyskens zou beter wat na-
denken vooraleer zich op glad 
ijs te begeven, haar broer be-
kleed immers ook een belang-
rijke functie bij de sportdienst, 
dat werd haar trouwens vanuit 
de zaal toegeroepen.
Een deontologische code is er 
sowieso en ambtenaren zijn 
ook geacht zich te houden aan 
artikel 458 SW, het beroeps-
geheim en dat is een item 
waartegen ook door de amb-

tenarij veel gezondigd wordt, 
vooral richting klassieke pers 
-en zelfs richting Morsum 
Magnifi cat- wordt dat artikel 
systematisch met de voeten 
getreden. Annick Geyskens is 
veel te licht om burgemeester 
te worden, hoogstens een ad-
ministratief medewerker.  

NVDR.
Na het debat drie uur gevolgd 
te hebben en los van alle po-
litiek, stemmingmakerij en 
vuilspuiterij van Gwendolyn 
Rutten van een partij die zich 
permanent schuldig maakt 
aan passieve corruptie -en er-
ger-, stellen wij vast dat André 
Peeters het er niet zó slecht 
vanaf brengt. Morsum Magni-
fi cat stelt ook vast dat André 
Peeters, wanneer wij hem 
contacteren, steeds antwoord 
en acties onderneemt. Dit sta-
tement is een momentopna-
me uit een debat en betekent 
niet dat wij CD&V stemmen. 
De stemplicht moet afgeschaft 
worden en overgelaten aan 
personen die interesse heb-
ben, wat voor velen niet zo is.
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Antenne brandweer Aarschot 
voldoet niet aan de wettelijke 
voorschriften zoals voorzien 
in het KB van 17 december 
1997 - brandveiligheid in 
gebouwen.  

Erik Verbeeck 


